
PROTOKÓŁ NR 41/12

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 16 sierpnia 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 17:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski,

5. Mariusz Kubiak,

6. Kamila Pietraszek,

7. Maria Zielińska, 

8. Paweł Pituch,

9. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Krzysztof Kapała, Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby:

10. Mirosław Górecki,

11. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Rozpoczęcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1  Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący Pan Artur Wrona.  Poprosił  P.  Burmistrza  o 

szczegółowe omówienie zawartych w projekcie uchwały planowanych zmian w budżecie.

Ad.  2 Pan  Burmistrz  omawiając  poszczególne  punkty  zawarte  w  projekcie  uchwały,  szczególnie 

nacisk  położył  na  konieczność  zatwierdzenia  zmian  w  szczególności  przesunięcia  środków  dla  MOPS-u, 

Szkoły nr 3,  oraz zagwarantowanie w budżecie 20% wysokości środków które musi zapewnić Gmina aby 

uzyskać od wojewody obiecane promesą pieniądze na likwidację skutków popowodziowych.

Aby rozpocząć cykl przetargów, środki muszą być zabezpieczone.

Pan Artur Wrona złożył formalny wniosek aby Wiceprzewodniczący zwołał sesję w trybie szczególnym z art.  

20. Wniosek przegłosowano jednogłośnie.

Następnie przegłosowano projekt uchwały. Opinia komisji była pozytywna (8 za – 1 wstrzym.). 

Ad. 3  W sprawach różnych Pan Artur Wrona pytał P. Burmistrza dlaczego na terenie prywatnym 

przy  ul.  Pocztowej  gmina  postawiła  znaki  bez  zgody  właściciela  terenu,  oraz  podczas  prac  związanych z 
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rewitalizacją, przestrzeni publicznej na ul. Pocztowej zostały wykopane słupki graniczne przy „kamieniaku”?

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów wnioskuje do Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej aby 

zwołał Sesję Rady Miejskiej w trybie szczególnym z art. 20, celem zmiany w budżecie. (jednogłośnie)

2. K.B.P.iF. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2012.

3.  Przewodniczący  K.B.P.iF.  prosi  o  wyjaśnienie  problemu  wynikłego  przy  ul.  Pocztowej,  tj.  

postawienie znaków na terenie prywatnym przy „kamieniaku” bez zgody i poinformowania właściciela, oraz 

wcześniejsze usunięcie słupków granicznych również w tym miejscu.

Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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